
 
 
U begrijpt dat de inspanningen van de SWAB-vrijwilligers nu eenmaal geld kosten. Denk hierbij aan telefoon-, porto- en reiskosten. Wij 
hopen dan ook dat de SWAB mag rekenen op uw financiële bijdrage. Die kunt u storten op rekening 39.23.12.638 van Cardanus 
Amstelveen, o.v.v. “donatie SWAB”. Bij voorbaat dank! 
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ALARM !  ACTIE te Den Haag  30 mei  
 
Het kabinet is van mening dat Schiphol mag 
groeien van 400.000 naar 600.000 vliegbewe-
gingen. Terwijl het wist van de enorme kritiek 
op dit standpunt. Het kabinet wil de normen 
oprekken, via een vorm van salderen: op 
bepaalde plaatsen mag er 1 dBA =25 % aan 
herrie bij komen, als het maar op andere 
plaatsen gecompenseerd wordt. Dat betekent 
o.a. voor de Buitenveldertbaan dat er ca 3.000 
starts kunnen bijkomen, en 3.000 landingen.   
Hetzelfde geldt dat voor bijvoorbeeld Westwijk 
en Bovenkerk. Dus als u extra getroffen wordt, 
kan het bijvoorbeeld in Weesp iets rustiger zijn. 
De markt gaat uw overlast bepalen. Het leidt 
geen twijfel, dat de altijd al zwaar belaste 
gebieden hierdoor extra overlast krijgen te 
verduren. (U rijdt op de snelweg 150 km, maar 
vertelt oom agent: “Ach, ik rij morgen wel 50 
km; niets aan de hand”). Daar komt nog bij, dat 
het kabinet het advies van de eigen Commis-
sie Deskundigen Vliegtuiggeluid (CDV) – ook 
wel de commissie Eversdijk – niet wil 
overnemen. Er moeten volgens Eversdijk 
minstens 95 handhavingspunten bij. Deze 
omissie betekent dat het huidige stelsel, ”De 
Gatenkaas “ van 35 handhavingspunten niet 
gecorrigeerd wordt. Het waren er 250! Door de 
combinatie van deze beide maatregelen wordt 
zelfs een verruiming van 400.000 
vliegbewegingen naar 800.000 mogelijk!  
 
Op dit voornemen kwam een lading van kritiek. 
In de CROS pikken de Bewonersvertegen-
woordigers dit niet, inclusief de meeste CROS 
gemeentebestuurders. Vele uiterst kritische 
geluiden ventileerde de media : o.a. de E.O., 
programma Argos, KRO, AVRO en vele  
landelijke en regionale kranten en weekbladen.  
 
Daar bij komt nog, dat het RIVM komt met de 
mededeling – nu eindelijk voor een belangrijke 
beleidsbeslissing – dat er hard bewijs is dat we 
naast psychische schade ook fysieke schade 
oplopen. We worden daadwerkelijk ziek van de 
herrie: meer hoge bloeddruk, slechtere leer-
prestaties van onze kinderen en meer gebruik 

van geneesmiddelen (slaapmiddelen en anti-
depressiva).   
Het is werkelijk van de gekke, dat de beloofde  
correcties van het huidige stelsel, die ons 
werden beloofd door de vorige kabinetten, nu 
gewoon achterwege dreigen te blijven! 
Het kabinet organiseerde een dure evaluatie, 
(kosten ca. 35 miljoen) waarbij door de 
omwonenden ruim 600 verbetervoorstellen zijn 
ingediend. Waaronder 2 zeer uitgebreide van 
de 19 regionale Platforms, waaraan de SWAB 
zeer actief deelneemt. Ook belangrijke 
instituten als CDV, comm. MER, NMP, RIVM 
hebben het kabinet gewaarschuwd.  
 
Is nu alles verloren ? 
Nee, allerminst. Het woord is nu aan de 
Tweede Kamer. Regeringspartij D66 steunt 
ons. Zij wensen vast te houden aan het advies 
van Eversdijk. Ook PvdA, SP, GroenLinks en 
hoogstwaarschijnlijk ook CU steunen onze 
standpunten. Het kabinet zou haar plannen 
dus alleen met steun van de LPF kunnen 
realiseren; een fractie die het kabinet hierin 
veelal steunt, terwijl Fortuyn nota bene veel 
kritiek op het Schipholbeleid had. Het CDA, dat 
uiterst mistig opereert lijkt te worden bestookt 
met ladingen kritiek, evenals staatssecretaris 
Van Geel van VROM en staatssecretaris 
Schultz van Haegen van V&W. De 19 
Gezamenlijke Platforms komen zeer binnen-
kort met een reactie op het kabinetsstandpunt 
en zo ook alle overige politieke organen.  
  
Het is nog niet te laat. HELP!! 
Kom ook op 30 mei naar De Haag voor de 
hoofdingang van de Tweede Kamer. 
Om 12.30 uur zullen we een petitie 
aanbieden aan de vaste Kamercommissie 
van Ven W   
We doen een dringend beroep op u hierbij 
aanwezig te zijn. Alleen de macht van het 
aantal kan iets bewerkstelligen ! 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de SWAB-kerngroep, 
drs J.H. Griese, voorzitter 
 
Uw bijdrage is nog steeds dringend nodig evenals uw 
inzet om  meer bewoners te bewegen zich aan te 
sluiten bij de SWAB, met name ook voor de nodige 
versterking van de kerngroep. Voor degenen die 
eerder een bijdrage hebben overgemaakt: heel 
hartelijk dank daarvoor!! Zonder uw hulp zouden wij 
bovenstaande niet kunnen uitvoeren. 


